



Product name

Ulquiorra Shifar - Ikigai by Tsume

Description

This Ikigai immerses you in the heart of the battle between Ulquiorra and Ichigo Kurosaki. It perfectly captures the threatening aura of the Espada while highlighting the tension of this decisive fight. The sculpt details and the energy of Ulquiorra's Resurrección make this piece a work of art that will stand out in any Bleach collection—an essential for any fan of the series.

This statue represents Ulquiorra in the second stage of his Resurrección form. The attention to detail in his appearance, including his imposing, textured wings, perfectly conveys the character's charisma.

Lanza del Relámpago! Ulquiorra's ultimate attack. This energy lance, sculpted in a dynamic motion, reflects the full power of the Espada. The lightning and lighting effects on the base pay tribute to Ulquiorra's signature attack.

The precision of the details is breathtaking, especially the Hollow hole piercing Ulquiorra's chest, symbolizing his Arrancar condition. The balance between the elegance of his posture and the power of his attack makes this piece a must-have.

Name	Ulquiorra Shifar
License	Bleach
Range	Ikigai
Scale	1/6
Edition Size	600
Sales price	365,83 € EXCL. VAT
Number of Boxes	1
Reference Box	IGBLE01

Characteristics

Artistic Direction / At concept / Paint:
Tsume Team

3D Sculpt : Anaïs Barbeau and Tsume Team

Size

W: 18 cm D: 38 cm H: 36 cm

EAN Code





Nom de produit

Ulquiorra Shifar - Ikigai by Tsume

Description

Cette Ikigai vous plonge au cœur du combat entre Ulquiorra et Ichigo Kurosaki. Elle capture à la perfection l'aura menaçante de l'Espada, tout en mettant en avant la tension de ce combat décisif. Les détails du sculpt et l'énergie de la Resurrección d'Ulquiorra font de cette pièce une œuvre d'art qui saura se démarquer dans n'importe quelle collection Bleach, incontournable pour tout fan de la série.

Cette statue représente Ulquiorra dans la seconde étape de sa forme Resurrección. Le détail apporté à son apparence, comme ses ailes imposantes et texturées, retranscrit parfaitement le charme du personnage.

Lanza del Relámpago ! L'attaque ultime d'Ulquiorra. Cette lance d'énergie, sculptée dans un mouvement dynamique, reflète toute la puissance de l'Espada. Les éclairs et les effets lumineux sur la base rendent hommage à l'attaque signature d'Ulquiorra.

La précision des détails est époustouflante, notamment au niveau du trou de Hollow qui traverse le torse d'Ulquiorra. L'équilibre entre l'élégance de sa posture et la puissance de son attaque fait de cette pièce une œuvre incontournable.

Nom	Ulquiorra Shifar
Licence	Bleach
Gamme	Ikigai
Echelle	1/6
Tirage	600
Prix de vente	365,83 € HT
Nombre de boite	1
Référence Boite	IGBLE01

Caractéristiques

Direction artistique / Concept art / Peinture :
Tsume Team

3D Sculpt : Anaïs Barbeau and Tsume Team

Dimensions

W: 18 cm D: 38 cm H: 36 cm

EAN Code

